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ENKEL FRÅGA

kommunstyrelsens ordfürande Elizabeth Salomonsson, tillika vice ordftirande i
Mälarenergi Elnät AB.

Ang. elnätsavsifter

Min enkla fråga gäller framtida elnätsavgifter i Mälarenergi Elnät Ab.

Regeringen beslutade i augusti om nya bestämmelser för att reglera energibolagens intäkter
från elnätsverksamheten och man har vidare har konstaterat att elnätsföretagen över tid haft
möjlighet till höga avgiftshöjningar. Regeringen skärper därför regleringen av
elnätsavgifterna och har beslutat sänka dessa. Beräkningar visar att från och med2020 kan de

flesta elnätskunder i genomsnitt få upptill 2I o/oIägre elnätsavgifter.
I den nuvarande avtalsperioden för elnätsavgifter så har elnätsföretagen en möjlighet att
plocka ut en avkastning på 5,85 o/o. Den vill nu regeringen sänka till cirka 3 %.
De stora elnätsbolagen som Vattenfall, Eon m fl. har tagit ut avkastning i närheten av
avkastningstaket, medan en rad andra el-bolag , främst kommunala el-bolag, hållit igen.
Energimarknadsinspektionen ansvarar för att elnätsbolagen följer ellagens bestämmelser om
nättariffer och dess fakturering. De måste följa kravet på skälighet och objektivitet.
Skäligheten kontrolleras genom att energimarknadsinspektionen sätter en intåiktstram för varje
företag. Företagen får inte ta ut mer avgifter från sina kunde än vad intäktsramen tillåter.
Intäktsramen skall täcka :

o Drift
o Underhåll
o Rimlig avkastning

Det är procentsatsen för rimlig avkastning som regeringen vill ska sänkas från 5,85 % tlII
drygt3 o/o.

Med anledning av ovanstående vill jag ställa följande frågor:

1. Vilken avkastning har Mälarenergi Elnät AB haft på sin elnätsverksamhet per år
hittills under den senaste avtalsperioden från 2015-2018 (20t9).

2. Innebär de nya bestämmelserna, när de träder i kraft, att även Mälarenergi Elnät AB:s
kunder kommer att få sänkta elnätsavgifter fr om2020 då den nya avtalsperioden
inleds.
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